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1
De burgemeester zegt toe de telefonische bereikbaarheid van 1-1-2 in 
2017 weer te monitoren, om te bezien of de providers hun toezeggingen 
nakomen. 

17-3-2016 ABM Bgm Bannink Jore 3e kw 2019

De burgemeesters van Huizen en Gooisemeren hebben 
besloten een gezamenlijke brief te sturen naar het 
Agentschap Telecom (in afschrift naar Monet; 
overkoepelend orgaan van de providers) met het 
verzoek om verbetering van de signaalsterkte/- kwaliteit 
in het betreffende gebied, naar aanleiding van de 
rapportage van het Agentschap. De brief aan het 
Agentschap is eind april 2019 verzonden.

2 De burgemeester zegt toe de commissie periodiek te informeren over 
woninginbraken. 17-3-2016 ABM Bgm Bannink Caarls elk kwartaal De criminaliteitscijfers eerste halfjaar 2019 worden aan 

de commissie ABM in september aangeboden.

3
De burgemeester zal de evaluatie over de toepassing/werking van de 
subsidieverordening inbraakwerende maatregelen koopwoningen t.z.t. 
met de commissie terugkoppelen.

30-11-2017 ABM Bgm Bannink Caarls 4e kw 2019

De regeling loopt tot en met 31 december 2019 en het 
totaal beschikbare budget bedraagt € 37.500,-. Tot en 
met juli 2019 zijn 128 subsidieaanvragen 
binnengekomen waarvan er 110 zijn goedgekeurd. Er is 
tot nu toe een bedrag van € 16.400,- uitgekeerd.

4
De commissie zal via de mededelingen worden geïnformeerd over de 
implementatie van het register nevenwerkzaamheden/financiële 
belangen van ambtenaren.

17-5-2018 ABM VB Vergnes 2e/3e kw 2019

op 11 juni is de regeling vastgesteld door het college, 
onder voorbehoud van instemming door OR en 
behandeling in GO. De instemming van de OR wordt 
eind augustus verwacht, behandeling in GO begin 
september. Daarna wordt gestart met de uitvoering.

5
Wethouder Verbeek zegt toe dat de commissie/raad nog voor het 
zomerreces wordt geïnformeerd over de rapportage van de externe 
commissie integriteit

18-4-2019 ABM VB Vergnes 2e/3e kw 2019

Dit is gebeurd voor de het deel dat betrekking heeft op 
het onderzoek W&S. Voor het deel dat betrekking heeft 
op het meldpunt wordt in augustus vrijgegeven voor de 
raad (behandeling ABM 11-9-19).

6

De burgemeester zegt toe dat de cijfers (uit het overzicht 
criminaliteitscijfers 1e kwartaal 2019) rondom meldingen over verwarde 
personen nader zullen worden geduid (hoeveel personen, aard 
problematiek en eventuele vervolgaanpak) ter verheldering van het 
beeld.

27-5-2019 ABM Bgm Bannink Caarls 3e kw 2019 Deze vraag staat uit bij de politie. Verwachting is voor 
ABM september een nadere toelichting te kunnen geven.

7 De burgemeester zegt toe dat de toepassingsmogelijkheden van 
chemische dna-autokits zal worden onderzocht 4-7-2019 raad/ABM Bgm Bannink Caarls

Het onderzoek naar toepassing van chemische dna-
autokits loopt. De verwachting is voor ABM september 
nadere informatie beschikbaar te hebben. 

actueel overzicht van toezeggingen per september 2019
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8
De commissie zal worden geïnformeerd hoe zal worden omgegaan met 
archeologische vondsten tijdens de realisering van het 
hoofdwinkelcentrum.

22-3-2012 raad/FYD VB Klompmaker Beuving

Uit het verkennend onderzoek blijkt dat gelet op de sloop 
van het vm. kaaspakhuis en de daardoor ‘verstoorde’ 
grond voor dit deel van het Keucheniusgebied er geen 
nader onderzoek verricht hoeft te worden. Voor het 
overige valt het gebied in een regime, waarbinnen nader 
onderzoek moet plaatsvinden bij verstoring van min. 
2.500 M2 en 40 cm diepte. Keucheniusstraat 20 valt 
binnen die omvang, zodat voor de ontwikkeling aan de 
westelijke zijde van het gebied geen nader onderzoek is 
vereist. 

9 Bij de realisering van het hoofdwinkelcentrum zal zoveel mogelijk 
aandacht worden besteed aan de realisering van fietsenstallingen. 22-3-2012 raad/FYD BO Klompmaker Klompmaker Voor de oostelijke zijde kan de toezegging in stand 

blijven.

10

Wethouder Pas zegt toe de raad over twee jaar, als daar enige ervaring 
mee is opgedaan, te informeren over het succes van het informeren van 
organisatoren van evenementen over de schadelijke gevolgen van het 
oplaten van ballonnen en de adviezen die hen gegeven zullen worden 
voor milieuvriendelijker alternatieven.

23-4-2015 raad/FYD BO Klompmaker Weyland doorlopend

Uit een inventarisatie blijkt dat vanaf april 2015 geen 
vergunningen voor evenementen zijn aangevraagd 
waarbij het oplaten van ballonnen onderdeel van de 
aanvraag was. Voor zover bij de gemeente bekend 
hebben in deze periode geen evenementen 
plaatsgevonden waarbij ballonnen zijn opgelaten. Het 
team VTH blijft alert op aanvragen waarbij dit speelt en 
zal in die gevallen organisatoren van evenementen 
informeren en adviseren over milieuvriendelijker 
alternatieven. De toezegging kan daarmee als afgedaan 
worden beschouwd. De toezegging blijft wel op de lijst 
staan, totdat enige ervaring is opgedaan met 
vergunningaanvragen voor evenementen met balonnen. 
(commissie FYD 25-1-2017)

11

Wethouder Verbeek zegt op een daartoe strekkend verzoek van de 
fractie van D'66 toe om de mogelijkheden op het gebied van logistiek, 
bevoorraading en verkeerscirculatie te betrekken bij de eerstvolgende 
actualisering van het verkeerscirculatieplan. Daarbij wordt de raad tevens 
geïnformeerd over de ontwikkeling van het regionaal distributiecentrum. 
Naar verwachting in 2017/2018.

20-4-2017 FYD BO Butterman Castelein 3e kw 2019

In 2017 is er een mededeling naar de commissie FD 
gegaan (29-11-2017) waarin stond vermeld dat er nog 
geen uitvoering was gegeven aan het onderzoek naar 
een regionaal distributiecentrum dat zou worden 
uitgevoerd in het kader van het regionale convenant 
vrachtverkeer en dat er op dat moment ook geen actie 
meer gewenst was. Er is in navolging hiervan ook geen 
nieuw convenant vrachtverkeer gekomen. Het 
ambitieniveau tussen de verschillende regiogemeenten 
verschilt hiervoor te veel. Wel is de afspraak gemaakt 
dat over grensoverschrijdende zaken regionale 
afstemming plaatsvindt. Er zijn dan ook geen 
ontwikkelingen te melden op het gebied van regionale 
distributie en de verwachting is ook niet dat dit op termijn 
wel het geval zal zijn. Bevoorradingsverkeer in Huizen is 
reeds opgenomen in de eerste versie van mobiliteitsplan. 
De eerste versie hiervan is behandeld in de commissie 
FD in juni 2019. Verdere uitwerking vindt plaats n.a.v. de 
wensen en bedenkingen vanuit de commissie. Voorstel: 
afvoeren van de lijst  



Toezegging Datum 
toezegging

Toegezegd 
aan

Portefeuille 
houder

Verantwoordelijk 
afdelingshoofd

Behandelend 
ambtenaar

Toegezegde datum 
gereed Opmerkingen / voortgang 

actueel overzicht van toezeggingen per september 2019

12

Wethouder Verbeek zegt toe dat het college aandacht heeft voor de 
zorgen die door Amsterdam Cruise Port zijn geuit over de 
riviercruisevaart in Huizen en informeert de commissie Fysiek Domein 
begin 2018 over de stand van zaken.

18-10-2017 FYD VB Klompmaker Detering 1e kw 2018

Samen met  ACP en de Hof/Hart van Huizen is een 
informatiebijeenkomst voor de betrokken lokale 
middenstand gehouden op 20 februari jl. over de 
betekenis van de riviercruisevaart  en aandachtspunten 
voor Huizen. Zoals bekend zijn de faciliteiten sinds 
januari 2018 beschikbaar, doch verwachten we in 2018 
weinig aanlopen omdat de programma’s eerder in 2017 
werden gemaakt en verkocht.  Het streven is er op 
gericht vanaf 2019 aanlopen in Huizen te vergroten met 
een doorgroei vanaf 2020/2021 afhankelijk van de 
bekendheid van Huizen als bestemming. De commissie 
heeft op 16 mei besloten de toezegging op de lijst te 
laten staan

13
Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de ontwikkelingen 
rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze waarop met het 
GNR en omwonenden wordt overlegd.

20-6-2018 FYD VB Klompmaker Van Noord 3e kw 2019

In en voorafgaand aan de vergadering van de raad van 7 
februari jl. zijn vragen gesteld door vertegenwoordigers 
van de VVD, het CDA en Dorpsbelangen Huizen. 
Beantwoording hiervan is geagendeerd in de 
raadsvergadering van 21 maart 2019. Voor het college 
geldt het raadsbesluit van 29 september 2016 als 
uitgangspunt. Dit raadsbesluit betreft de overdracht van 
gronden aan GNR en realisering van een speelbos, 
waarvoor de gemeente een bedrag heeft betaald aan 
GNR (€ 90.000). Op 12 april 2019 heeft de commissie 
besloten de toezeggingen op de lijst te laten staan.

14 Het college informeert de commissie en raad op gezette tijden over de 
ontwikkelingen rondom het zorg- en veiligheidshuis Gooi en Vechtstreek. 20-6-2018 FYD HO Kuijt Satyane doorlopend

De pilot MDA++ aanpak is toegevoegd aan het Zorg en 
veiligheidshuis. De MDA++ staat voor Multi Disciplinaire 
Aanpak, de 1e + staat voor de inzet van specialisten 
naast generalisten, de 2e + staat voor intersectorale en 
integrale samenwerking van ketenpartners bij de aanpak 
van structurele onveilige situaties. Doel van deze aanpak 
is om het geweldspatroon te doorbreken bij (zeer) 
ernstige en complexe vormen van geweld.  De werkwijze 
richt zich op huiselijk geweld, kindermishandeling en 
seksueel geweld.
De pilot start op 1 mei 2019 en duurt tot 30 april 2020. 

15
Wethouder Boom informeert de commissie over de voortgang van het 
voorstel voor de regeling omtrent handhaving van het illegaal gebruik van 
vakantiewoningen.

20-6-2018 FYD BO Klompmaker Van Zundert 3e kw 2019

Het onderwerp is als commissienotitie behandeld in de 
commissie Fysiek Domein van januari 2019. Met 
'ophalen' van de wensen en bedenkingen kan het 
onderwerp in een (paraplu-)bestemmingsplan worden 
vertaald. Op 12 april 2019 heeft de commissie besloten 
de toezeggingen op de lijst te laten staan.
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16
Een eerste beeld van de kustvisie wordt in het eerste kwartaal 2019 aan 
de commissie en raad voorgelegd. In het voorstel wordt ook ingegaan op 
de hotelcapaciteit in Huizen

20-6-2018 / 
1/11-2018 raa/FYD BO Klompmaker Van Bekkum 3e kw 2019 De participatie is gestart. Een eerste resultaat wordt 

verwacht eind 2e kwartaal 2019

17

Wethouder Boom zegt op een daartoe strekkend vraag van de heer 
Meijerman (VVD) toe, dat hij de raad zal informeren zodra bekend is wat 
de nieuwe eigenaar met hotel Newport van plan is, op basis waarvan dan 
beoordeeld kan worden een gewenste ontwikkeling is.

27-9-2018 raad/FYD BO Klompmaker
Zodra de ideeën meer concreet zijn én een (eerste) 
collegeberaad hierover heeft plaatsgevonden wordt dit 
gedeeld met de commissie.

18
De raad wordt geïnformeerd over de voortgang van het herstel van de 
laanstructuur langs de Nieuwe Bussummerweg totdat het herstel is 
gerealiseerd

6-3-2019 FYD VB Butterman Helsloot 4e kw 2019 Samen met de bewoners (klankbordgroep) wordt in 2019 
het plan voor de Nieuwe Bussummerweg gemaakt.  

19
De raad wordt geïnformeerd over de uitkomst van het gesprek met de 
provincie en de gemeente Amsterdam op 5 december 2018 over het 
uittreden uit GNR.

1-11-2018 raad/FYD VB Bannink Van Waard 3e kw 2019

De brief, met daarin verwoord het standpunt van de 
gemeente Huizen, is als bijlage bij de mededelingen van 
de portefeuillehouder aan de commissie ABM 
toegestuurd. Bij nieuwe ontwikkelingen wordt de 
commissie geïnformeerd door de wethouder.

20
In het eerste kwartaal van 2019 zal een visie-ontwerp betreffende 
herinrichting Bad Vilbelpark aan de raad worden overgelegd, dat mede in 
overleg met omwonenden tot stand is gekomen.

1-11-2018 raad/FYD VB Butterman Voulon 3e kw 2019

Op 1 en 11 april zijn interactieve bewonersavonden 
georganiseerd, deze waren druk bezocht en er is 
enthousiast gereageerd. De reacties worden 
meegenomen in de verdere planvorming. 

21

Wethouder Verbeek inventariseert de kosten voor het plaatsen en legen 
van extra prullenbakken ter beperking van de overlast van 
hondenuitwerpselen, en gaat na of daarmee de overlast verminderd kan 
worden.

17-4-2019 FYD VB Butterman Voulon

In het Stadspark en buurt Stad en Lande/Zenderwijk 
staan verspreid afvalbakken (o.a. bij bankjes, 
speelplaatsen, parkentrees). Er wordt gekeken op welke 
locaties een prullenbak wordt gemist. Het plaatsen van 
een nieuwe afvalbak kost circa € 1.000 euro per stuk. 
Het ledigen wordt meegenomen in de bestaande routes 
en zal per extra afvalbak circa 10 minuten extra tijd per 
week in beslag nemen. e subsidieaanvraag voor 
zwerfafvalvergoeding loopt nog, hierin is onder andere     
€ 5.000 euro aangevraagd voor het strategisch plaatsen 
van nieuwe afvalvoorzieningen. 

22 Wethouder Boom zegt toe de MRA uit te nodigen voor een sessie over 
de activiteiten van de MRA. 17-4-2019 FYD BO Cnossen 3e kw 2019

23

Wethouder Boom zegt toe dat, indien mogelijk nog voor de zomer, een 
evaluatie zal worden uitgevoerd naar de effecten van de 
gereconstrueerde Haardstedelaan op de aspecten gemiddelde snelheid, 
verkeersdruk en geluid en deelt deze evaluatie met de commissie.

22-5-2019 FYD BO Butterman 2e/3e kw 2019 Het onderzoek loopt, de resultaten zullen zo spoedig 
mogelijk ter kennisname met de raad gedeeld worden.
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24 Wethouder Rebel zegt toe de uitkomst van de kwestie met de zakelijke 
postbus met de commissie te delen. 22-5-2019 FYD RB Klompmaker Van Noord 3e kw 2019

Alternatieve locaties worden door PostNL nog steeds 
verkend. Daarbij denkt de gemeente mee voor eventuele 
gemeentelijke locaties als ook de noodzakelijke 
bemensing.  

25
Wethouder Verbeek zal de commissie Fysiek Domein nader informeren 
over de (on)mogelijkheid van garanties van de leverancier op de 
geplaatste bomen langs de Naarderstraat / Prins Bernhardplein.

26-6-2019 FYD VB Butterman
Deze vraag is middels een mededeling 
portefeuillehouder begin juli reeds beantwoord. Voorstel: 
afvoeren van de lijst.

26

Wethouder Rebel informeert de commissie Fysiek Domein over het 
beleid van de GAD voor het plaatsen van ondergrondse 
verzamelcontainers voor papier en gft nabij de hoogbouw. Daarnaast 
verstrekt hij aan de commissie een brief van de firma Suez, die nader 
ingaat op de wijze en resultaten van sortering en verwerking van 
ingezameld PMD.

26-6-2019 FYD RB Butterman
Deze vraag is middels een mededeling 
portefeuillehouder begin juli reeds beantwoord. Voorstel: 
afvoeren van de lijst.

27 Wethouder Rebel zegt toe te onderzoeken of het stimuleren van 
elektrische deelauto's per wijk kansrijk is. 4-7-2019 raad/FYD RB Klompmaker Weyland 4e kw 2019 De commissie FD zal met een mededeling worden 

geïnformeerd over de kansrijkheid.

28

Wethouder Rebel zegt toe d.m.v. een enquête de behoefte aan 
fietsoplaadpalen te peilen. Bij een positieve uitkomst zal het worden 
meegenomen als mogelijk project, prioriteitstelling moet namelijk nog 
plaatsvinden, voor het aan de raad voor te leggen mobiliteitsplan.

4-7-2019 raad/FYD RB Butterman Castelein 4e kw 2019 De commissie FD zal met een mededeling worden 
geïnformeerd over de voortgang. 

29
Wethouder Verbeek zegt toe bij de begrotingsraad van oktober a.s. een 
voorstel aan de raad voor te leggen betreffende de onderhoudsbegroting 
en hoe om te gaan met de oplopende kosten in de bouwsector.

4-7-2019 raad/FYD VB Kuijt
Dit voorstel betreft geen onderhoud maar voorzieningen 
(bouwkosten) in de onderwijshuisvesting zoals 
(vervangende) nieuwbouw, uitbreiding, noodlokalen e.d. 

30

Wethouder Bakker zegt n.a.v. behandeling van motie M4 toe, dat het 
college in het nog aan de raad uit te brengen voorstel over verbetering 
van de toegankelijkheid van het gemeentehuis, ook een klantvriendelijker 
inrichting van de spreekkamers zal meenemen.

12-2-2018 SOD HO Bigot doorlopend

Er komt een voorstel voor de begrotingsraad om de 
 Verordeningen aan te passen incl. de financiële  bijlage 
waardoor de normeringen voor kosten scholenbouw 
weer (meer) in de pas lopen met de werkelijke 
bouwkosten. 

31
Op een daartoe strekkende vraag van mevrouw Leeuwin (PvdA) zegt 
wethouder Rebel toe, dat het communicatieplan medio 2019 gereed zal 
zijn.

12-2-2018 raad/SOD RB Kuijt Hooft van 
Huysduynen 3e kw 2019 Het concept Communicatieplan Sociaal Domein ligt ter 

bespreking voor aan de commissie. 

32 Wethouder Hoelscher zegt toe, dat hij de raad zal informeren als sprake 
is van een verdere daling van de vaccinatiegraad. 27-9-2018 raad/SOD HO Kuijt Greeff doorlopend
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33
Wethouder Hoelscher zegt toe dat het college uiterlijk bij de 
voorjaarsnota 2019 een tijdspad voor de nieuwbouw van de Draaikom 
presenteert.

27-9-2018 SOD HO Kuijt Schoppen 3e kw 2019

Het onderzoek naar de wensen van de gebruikers, het 
daarbij behorende bouwvolume en de stichtingskosten is 
afgerond. Bij de mededelingen voor de commissie 
sociaal domein van 21 mei 2019 is aangegeven dat de 
wensen van gebruikers niet realiseerbaar zijn binnen de 
kaders van het bestemmingsplan. Dat betekent dat in 
overleg met de gebruikers verdere uitwerking plaats 
moet vinden. Zo mogelijk zal bij de begrotingsraad op 31 
oktober een voorstel aan de raad voorgelegd voor de 
dekking van de kapitaallasten.

34 In het eerste kwartaal 2019 kan de raad voorstellen tegemoet zien voor 
schulhulpverlening, waaronder aan jongeren. 1-11-2018 raad/SOD HO Kuijt Bollebakker 3e kw 2019

Het college heeft op 12 juni 2019 ingestemd om de extra 
middelen uit de meicirculaire 2018 in te zetten voor een 
pilot vroegsignalering van schulden voor de periode 01-
01-2020 tot 01-02-2022, en een budgetcoach voor 
jongeren vanaf 1 september 2019. De  wethouder 
informeert u over de stand van zaken via de 
mededelingen.

35 Wethouder Verbeek zegt toe over een half jaar opnieuw met de 
omwonenden de situatie rond De Boerderij te evalueren. 1-11-2018 SOD VB Kuijt Kuijt 3e kw 2019 Afspraak wordt in september gepland. 

36
Wethouder Rebel zegt toe medio 2019 een bijeenkomst te organiseren 
voor de raad waarin alles op het gebied van werk en inkomen inzichtelijk 
wordt gemaakt.

22-1-2019 SOD RB Bigot 3e kw 2019
De bijeenkomst is in voorbereiding. Een definitieve 
datum moet nog worden bepaald in overleg met de 
griffier

37
Wethouder Hoelscher zegt toe ervoor te zorgen dat de geleidelijnen 
vrijgehouden worden voor visueel beperkte mensen tijdens de markt in 
Huizen.

5-3-2019 SOD HO Kuijt Giezen 3e kw 2019

De campagne 'houdt de lijn vrij' (2e week van maart) 
heeft veel aandacht voor het vrijhouden van geleidelijnen 
gegenereerd. De gemeente zal daarnaast o.a. met het 
toegankelijkheidspanel bespreken of en zo ja welke 
vervolgstappen nodig zijn.

38
Wethouder Hoelscher zegt toe dat de campagne “Direct duidelijk” zal 
worden meegenomen bij het in voorbereiding zijnde communicatieplan 
Sociaal Domein dat dit najaar zal verschijnen.

4-7-2019 raad/SOD HO Kuijt Hooft van 
Huysduynen 3e kw 2019

De campagne Direct Duidelijk is meegenomen in het 
concept communicatieplan Sociaal Domein. Het plan 
staat geagendeerd ter bespreking voor de commissie 
Sociaal Domein. 
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39

Wethouder Hoelscher zegt toe dat “Taalmaatjes” die een bepaalde 
periode één op één een taalhulp geven aan statushouders en of 
gezinsmigranten, en taalles aan met name gezinsmigranten tijdens de 
VVE-lessen van hun kinderen, zal worden meegenomen bij de 
ontwikkeling van het integratiebeleid zoals dat geleden vanaf 1 januari 
2021. 

4-7-2019 raad/SOD HO Kuijt Jessica 
Huiberts 1e kw 2020

In het actieplan inburgering 2021 zal dit onderwerp zeker 
meegenomen worden. Op dit moment is het actieplan 
nog in ontwikkeling, fase: brainstormen, uitgangspunten 
benoemen en de eerste contouren neerzetten. Wanneer 
het plan inhoudelijke meer vorm heeft en we ingesprek 
gaan met partners / steakholders dan gaan komt dit 
uiteraard, als onderdeel van het actieplan, ook aan bod.  
Op dit moment hebben de statushouders al de 
mogelijkheid om gebruik te maken van een taalmaatje, 
via Versa Welzijn of het Gilde. Tevens kunnen 
statushouders gezinnen aangemeld worden voor 
voorleesexpress van de bibliotheek.
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